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Prezyde nt Miosta Wloclawka

W nawiqzaniu do mojej interpelacji z dnia 27.02.2077r. i wczeinieiszych zgloszeh oroz

prolby mieszkortc1w ponownie upnejmie prosze, by Mieiski Zorzqd Uslug Komunalnych i
Dr6g we Wloclowku uwzglqdnil w swoich plonoch w romoch przyigtego budietu miasto

2018 roku ,utrzymdnio i remont6w istniejqcej substancji drogowei Dzial 600, Rozdziol

60075,60076, 60077, no kt6re to zdrezerwowano - zoplanowono !rodki w wysokoici
70 088 735 zl. w tym remonty dr6g gminnych, powiatowych i wewnqtnnych 3 555 000 zl.

zadonie pn.l'Pnebudowa czqici chodnika ul. Zbiegniewskiej od ul, Konopnickiei do ul.
Wiejskiej prawo strono w kierunku ul. Wielskiej sygnolizocja iwietlna"

W dniu 16.03.2017r roku kierujqc pismo znok 1.0003.77.2077 do mieszkaricdw zodeklarowol
Pon, ie zadonie to zostanie zoproponowane do budietu miosto,2078 roku i poleci Pan

Prezydent MZIJK i D by uwzglqdnil w swoich plonach b/r.

Sadzq, 2e dotrzymo Pan zloionej obietnicy mieszkohcom i poleci Pon by zodonie w/w bylo w
b/r zrealizowone tym bardziej,2e sq zoplanowane doli duie Srodki finansowe a zakres prac i
koszt zodonie bqdzie niewielki.

Podczas spotkonio worsztotowego ,,Zoplonuj swoje miasto" z dniu 18.10 2017r mieszkortcy

sygnalizowoli w/w problem przebudowy chodnika w ciqgu ul. Zbiegniewskiej.

W zolqczeniu kserokopie pism w sprawie przebudowy chodniko w ciqgu ul. Zbiegniewskiej.

Z powoianiem


